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ΠΡΑΚΤΙΚΟ 1 ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 
ΤΗΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ∆ΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ 

∆ΗΜΟΥ ΛΑΡΙΣΑΙΩΝ 
 

 
ΘΕΜΑ: Συζήτηση για τον Οικονοµικό Προϋπολογισµό ∆. Λαρισαίων έτους 2020, Τεχνικό 
Πρόγραµµα και Ολοκληρωµένο Πλαίσιο ∆ράσης. 
 
      Στη Λάρισα σήµερα 3 ∆εκεµβρίου 2019, ηµέρα Τρίτη και ώρα 18:30  η ∆ηµοτική Επιτροπή 
∆ιαβούλευσης του ∆ήµου Λαρισαίων συνήλθε σε συνεδρίαση, ύστερα από τη µε αρ.πρωτ 
52449/22-11-2019 πρόσκληση του Προέδρου αυτής κ. ∆εληγιάννη ∆ηµητρίου, η οποία έγινε 
σύµφωνα µε τους ορισµούς του άρθρου 78 του Ν. 4555/2018. 
 
      'Ήταν δε παρόντες από τα µέλη της οι κ.κ: 1)∆εληγιάννης ∆ηµήτριος ως Πρόεδρος, 
2)Καµηλαράκη Μαρία εκπρόσωπος του Τεχνικού Επιµελητηρίου, 3)Βαλιώτης Σπυρίδων 
εκπρόσωπος του Οικονοµικού Επιµελητηρίου, 4)Γιαννιού Άννα εκπρόσωπος του συλλόγου 
Ελλήνων Μηχανικών Πολεοδοµίας Χωροταξίας & Περιφερειακής Ανάπτυξης (ΣΕΜΠΧΠΑ), 
5)Μαρκατάς Ιωάννης εκπρόσωπος του συλλόγου Πολιτικών Μηχανικών, 6)Βαρτάλας Γεώργιος & 
Μίχος Τριαντάφυλλος ως εκπρόσωποι  της Επιστηµονικής Ένωσης Τεχνολογικής εκπαίδευσης 
Μηχανικών (Ε.Ε.Τ.Ε.Μ), 7)Εξάρχου Βασιλική εκπρόσωπος του Πανεπιστηµίου Θεσσαλίας, 
8)Βελησσαρίου Κων/νος εκπρόσωπος του ∆ικηγορικού Συλλόγου, 9)Ευσταθίου Κων/νος  
εκπρόσωπος του Εµπορικού Συλλόγου 10)Παναγούλης Χρήστος εκπρόσωπος του Γεωπονικού 
Συλλόγου Λάρισας,11) Παναγούλης Κων/νος εκπρόσωπος του Ινστιτούτου Εργασίας (ΙΝΕ/ ΓΣΕΕ), 
12)Παπαϊωάννου Ειρήνη εκπρόσωπος της Ένωσης Ξενοδόχων, 13)Λιόβας ∆ηµήτριος εκπρόσωπος 
της Επιστηµονικής Ένωσης Προώθησης Εκπαιδευτικής Καινοτοµίας (Ε.Ε.Π.Ε.Κ.), 14)Τσιούρβα 
Όλγα εκπρόσωπος του Οργανισµού απασχόλησης Εργατικού ∆υναµικού (ΟΑΕ∆), 15)∆οδοντσάκης 
Γεώργιος εκπρόσωπος της Περιφερειακής ∆ιεύθυνσης Α/θµιας & Β/θµιας Εκπαίδευσης 
Θεσσαλίας, 16)Χάµου Μαρία εκπρόσωπος του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. Λάρισας 
«ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΜΑΣ», 17)Κουφάκη Ειρήνη εκπρόσωπος του κέντρου πρόληψης 
«ΟΚΑΝΑ»,18)Νιφλή Καµπούρα Ελένη & Ραΐλη Μαρία εκπρόσωποι της Ελληνικής Εταιρείας 
Νόσου Alzhemer και Συναφών ∆ιαταραχών, 19)Μπέφας Ιωάννης εκπρόσωπος του Συλλόγου 
φίλων του Μουσείου Εθνικής Αντίστασης, 20)Καϊόγλου Ασπασία εκπρόσωπος του Συλλόγου 
Γονέων & Κηδεµόνων 21ου ∆ηµοτικού Λάρισας, 21)Γκουροµπίνος Χρήστος εκπρόσωπος του 
Μορφωτικού Εκπολιτιστικού Συλλόγου Αγ.Θωµά, 22)Γεροκώστα Ιωάννα & Γαβαλάς Πανουργιάς 
εκπρόσωποι του Συλλόγου φίλων Πηνειού και οι πολίτες 23)Γκουροµπίνος Αθανάσιος, 
24)Ρεµπάπης Ευάγγελος, 25)Βουλγαράκης Αθανάσιος, 26)Ραµιώτης Χρήστος, 27)Γκουζιώκας 
Απόστολος, 28)Περιστέρης Κων/νος, 29)∆αβιώτης Φιλήµων, 30)Βουλγαρίδης ∆ηµήτριος, 
31)Τσολάκη Αικατερίνη, 32)Μπλιούµη Θεοδώρα, 33)Στέφος Χρήστος, 34)Σδράλη Ελένη και 
35)Βογιατζής Ιωάννης. 
 
      και δεν προσήλθαν εκπρόσωποι από:1)Επιµελητήριο Λάρισας, 2)Σύλλογο Αρχιτεκτόνων 
3)Ιατρική Σχολή, 4)5η ΥΠΕ, 5)Ιατρικό Σύλλογο Ιπποκράτης, 6)Οδοντιατρικό Σύλλογο, 
7)Φαρµακευτικό Σύλλογο, 8)Γαλλικό Ινστιτούτο, 9)Σύνδεσµο Ελληνικών Επιχειρήσεων (ΣΒΕΘ), 
10)Σύνδεσµο Νέων Επιχειρηµατιών Θεσσαλίας (ΕΣΥΝΕ) 11)Ε.Λ.Μ.Ε. Ν.Λάρισας, 12)Ελληνικό 
Ερυθρό Σταυρό, 13)ΚΕΘΕΑ-ΕΞΟ∆ΟΣ, 14)Ενεργοί πολίτες, 15)Εφορεία Αρχαιοτήτων, 
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16)Περιφερειακή Οµοσπονδία ατόµων µε Αναπηρία, 17)Πανθεσσαλικός, Σύλλογος, Αναπήρων 
πολιτών, 18)Ένωση Σωµατείων πετοσφαίρισης (ΕΣΠΕΚΕΛ), 19)ΚΟΙ.Σ.Π.Ε. Λάρισας Μυρµιδόνες, 
20)Σύλλογος Γονέων & Κηδεµόνων 5ου Γυµνασίου Λάρισας, 21)∆ρυάς,Πολιτιστικός & 
Περιβαλλοντικός Σύλλογος και 22)ο πολίτης Σίµος Βασίλειος. 

Επίσης παραβρέθηκαν, Αντιδήµαρχοι, Πρόεδροι των νοµικών προσώπων του δήµου, Πρόεδροι των 
συµβουλίων των Κοινοτήτων του δήµου,  εκπρόσωποι των τοπικών οργανώσεων των πολιτικών 
κοµµάτων και επικεφαλής των δηµοτικών παρατάξεων που εκπροσωπούνται στο δηµοτικό 
συµβούλιο.  

Η Επιτροπή αφού βρέθηκε σε νόµιµη απαρτία (σε σύνολο 57 µελών παρευρίσκονταν οι 35) 
εισέρχεται στη συζήτηση του θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 
 
Μετά την τοποθέτηση του Προέδρου της ∆ηµοτικής Επιτροπής ∆ιαβούλευσης κ. ∆εληγιάννη 
∆ηµητρίου ο οποίος αναφέρθηκε στους σκοπούς της Επιτροπής, ακολούθησαν οι εισηγήσεις των 
αρµόδιων Αντιδηµάρχων που είναι οι κάτωθι: 
Ο κ. Αδαµόπουλος Αθανάσιος Αντιδήµαρχος Οικονοµικών, έκανε µια περιληπτική περιγραφή του 
προϋπολογισµού οικονοµικού έτους 2020 και εξειδικευµένα αναφέρθηκε στην υπογείωση των 
κάδων, την αναµόρφωση των παιδικών χαρών και την αλλαγή των υπαρχόντων λαµπτήρων  µε 
λαµπτήρες τύπου led µε στόχο τη µείωση της κατανάλωσης και την ανάδειξη των αρχαιολογικών 
χώρων.  
Ο κ. Σούλτης Γεώργιος Αντιδήµαρχος Επιχειρησιακού Σχεδιασµού και Τεχνικών Έργων, 
αναφέρθηκε µεταξύ άλλων στα έργα που θα γίνουν σε βάθος τετραετίας όπως: Προκήρυξη 
διεθνούς αρχιτεκτονικού διαγωνισµού για την περιοχή γύρω από τον Αρχαίο Θέατρο που θα φτάνει 
µέχρι την κοίτη του Πηνειού, δηµιουργία open mall στην οδό Βενιζέλου, δηµιουργία νέου ρολογιού 
της πόλης, µελέτη για το ΕΘΙΑΓΕ. 
Ο κ. ∆ιαµάντος Κωνσταντίνος Αντιδήµαρχος Πολεοδοµίας & Ψηφιακών Πολιτικών-Έξυπνης 
πόλης αναφέρθηκε στα εξής: 
-Καταγραφή ∆ηµοτικής Περιουσίας, 
-Πολεοδοµικά ζητήµατα και 
-Ψηφιακή Πολιτική. 
Ο κ. Αλεξούλης Ιωάννης αντιδήµαρχος Καθηµερινότητας, αναφέρθηκε στην προσπάθεια 
συµµετοχικότητας των πολιτών στη λήψη αποφάσεων, µε στόχο την άµεση επίλυση των 
προβληµάτων καθηµερινότητας. 
 
Στη συνέχεια, τέθηκαν ερωτήσεις από τα µέλη της Επιτροπής και συγκεκριµένα από τους κ.κ: 
1)Γεροκώστα Ιωάννα, 2)Παναγούλη Χρήστο, 3)Καµηλαράκη Μαρία, 4)Παπαϊωάννου Ειρήνη, 
5)Βαλιώτη Σπυρίδωνα, 6)Βαρτάλα Γεώργιο, 7)Μπέφα Ιωάννη, 8)Ρεµπάπη Ευάγγελο, 9)Νιφλή- 
Καµπούρα Ελένη και 10)Μαρκατά Ιωάννη, ανάµεσα στις οποίες είναι: 
 
-Με ποιον τρόπο ένα µέλος της Επιτροπής µπορεί να καταθέτει έγκαιρα & έγκυρα τις προτάσεις 
του; 
-Είναι καταγεγραµµένη η περιουσία του ∆ήµου εντός και εκτός Λάρισας; 
-Θα αποδεσµευθούν τα δεσµευµένα από το ∆ήµο οικόπεδα; 
-Υπάρχει σκέψη για ∆ηµιουργία Ενεργειακής Κοινότητας; 
-Σε τι βαθµό έχει προχωρήσει η πυρασφάλεια στα σχολεία; 
-Οι παιδικές χαρές είναι αδειοδοτηµένες; 
-Υπάρχει αµίαντος στα Σχολεία; 
-Εκτός από το Μπεζεστένι, θα δοθούν χρήµατα για την προβολή και άλλων αρχαιοτήτων; 
-Θα αναβαθµιστεί το Γηροκοµείο; 
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-Προβλέπονται χρήµατα για στατική µελέτη Σχολείων; 
 
Στις παραπάνω ερωτήσεις δόθηκαν απαντήσεις από τους αρµόδιους αντιδηµάρχους και 
ακολούθησαν τοποθετήσεις -προτάσεις από τους κ.κ:  
1) Βαλιώτη Σπυρίδωνα, 2)Μπλιούµη Θεοδώρα, 3)Βουλγαρίδη ∆ηµήτριο, 4)Στέφο Χρήστο,  
5)Γεροκώστα Ιωάννα, 6)Τσιούρβα Όλγα, 7)∆οδοντσάκη Γεώργιο και  8)Ευσταθίου Κωνσταντίνο, 
Ανάµεσα στις οποίες είναι να υπάρχει πρόβλεψη για: 
 
- Έξοδα για τον ψηφιακό Μετασχηµατισµό. 
-Να υπάρξει δέσµευση για τον τρόπο χρήσης του Αρχαίου Θεάτρου και δηµιουργία υπαίθριων 
χώρων Πολιτισµού. 
- Αντικατάσταση του προσωπικού που συνταξιοδοτείται. 
-Συντήρηση της όχθης του Πηνειού. 
-Μέτρηση της ποιότητας του αέρα. 
-∆ηµοτική Αστυνοµία στις συνοικίες. 
-Αναβάθµιση των κτιρίων  του ΟΕΚ. 
-Τοποθέτηση φωτοβολταϊκών στις στέγες των σχολείων. 
-Περισσότεροι φύλακες στα σχολεία. 
-Περισσότεροι ελεύθεροι αθλητικοί χώροι. 
-Μεταλλικός χάρτης για τους τουρίστες στις κεντρικές πλατείες της πόλης . 
-∆ηµιουργία χώρων πάρκινγκ. 
-Ταχύτερη ολοκλήρωση των έργων. π.χ. στην 28η Οκτωβρίου  
 
 
 

Το παρόν συντάχθηκε αναγνώσθηκε και αφού βεβαιώθηκε υπογράφεται όπως παρακάτω. 
 
 
 

Η ∆ΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ∆ΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ 
∆ΗΜΟΥ ΛΑΡΙΣΑΙΩΝ 
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